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Rada Miejska w Brzeszczach 
Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 
KRM.0012.4.1.2024 

Portal Mieszkańca 

Protokół nr 1/2024 
posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 3 czerwca 2024 r. 
< w godz. 16.00 – 16.30 > 

Posiedzenie komisji odbyło się w dniu 3 czerwca 2024 r. o godz. 16.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy w 
Brzeszczach. 
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji: 

1. Mirosław Boroń 
2. Bogusława Dudzic  
3. Agnieszka Oleś 
4. Danuta Socha 
5. Jacek Wawro 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Mirosław 
Boroń. 

Kworum: udział 5 członków komisji - kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Przewodniczący posiedzenia komisji Mirosław Boroń przedstawił porządek obrad komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Plan Pracy komisji na 2024 rok.  
4. Sprawy bieżące. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Komisja nie wniosła uwag, propozycji do porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (5) Mirosław Boroń, Bogusława Dudzic, Agnieszka Oleś, Danuta Socha, Jacek 
Wawro 
NIEOBECNI (0)  
Komisja przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad 3. Plan pracy komisji na 2024 r. 

Przewodniczący Komisji Mirosław Boroń przedstawił plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i Spraw 
Społecznych Rady Miejskiej w Brzeszczach na 2024 rok: 

https://brzeszcze.esesja.pl/posiedzenie/749fc6d5-9dbb-4


Strona 2 z 3 

 

   Wrzesień: 
1. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 
2. Projekty organizacyjne placówek oświatowych. 

Październik: 
1. Komisja wyjazdowa - zakończenie inwestycji w Ośrodku Kultury oraz ZSP nr 5 w Brzeszczach. 

Listopad: 
1. Plany budżetowe na rok budżetowy 2025: oświata, kultura, pomoc społeczna. 
2. Program współpracy Gminy Brzeszcze z organizacjami pozarządowymi na rok 2025. 

Grudzień: 
1. Podsumowanie pracy Komisji w roku 2024. 
2. Ustalenie planu pracy na rok 2025. 
 

Zaznaczył, że plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i spraw Społecznych ma charakter ramowy. 
W razie zaistnienia istotnych okoliczności może ulec zmianie tematyka posiedzeń. 
Ponadto w zależności od potrzeb mogą być zwoływane dodatkowe posiedzenia komisji. 

 
Radna Danuta Socha: chciałabym zaproponować ciekawy temat  - jak wygląda procedura w związku z 
dziećmi, które posiadają orzeczenie o niepełnosprawności w zakresie takich chorób jak autyzm, 
zespół Aspergera, ADHD. Interesuje mnie cała procedura. Uważam, że mało wiemy na ten temat.  
Przewodniczący komisji Mirosław Boroń zauważył, że ze względu na ramowy charakter planu pracy, 
możemy wykorzystać obecność dyrektorów szkół na wrześniowej komisji i omówić to zagadnienie.  
Radny Jacek Wawro: również uważam, że to dobry pomysł. Mnie również interesuje procedura 
przyznawania orzeczeń o niepełnosprawność i jak to wygląda od strony szkoły oraz urzędu.  
Radna Agnieszka Oleś: Uważam, że również powinniśmy się pochylić nad opieką psychologiczno – 
pedagogiczną. Niestety coraz częściej słyszy się o problemach ze zdrowiem psychicznym 
najmłodszych, które mają ograniczony dostęp do pomocy. Jak to wygląda w naszej gminie?  
Depresja, wycofanie społeczne czy dzieci mają pomoc w tym zakresie, bądź co możemy zrobić aby 
pomóc? 
Przewodniczący komisji Mirosław Boroń: myślę, że możemy ten temat poruszyć na wrześniowej 
komisji. Poinformuję Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, że będziemy zainteresowani 
takim zagadnieniem.  
Radna Danuta Socha: Wydaje mi się, że najpierw trzeba ustalić jaka ilość dzieci zgłosiła takie 
problemy. Myślę, że musimy poprosić o wypowiedź w tej sprawie psychologa szkolnego. Jak wygląda 
sytuacja naszej gminy na tle powiatu? W dobie Internetu, natłoku myśli, pędu myślę, że warto 
poruszyć tak ważne tematy. 
Radna Agnieszka Oleś dodała, że podczas codziennej rutyny rodzice mogą przeoczyć problemy  
dziecka. Interesuje mnie czy w szkołach zwraca się uwagę na to czy zachowanie dziecka odbiega od 
normy. W zasadzie wydaje nam się, że dziecko jest spokojne, grzeczne, siedzi w kącie na korytarzu, a 
czasami za tym kryje się coś więcej.  
Radna Danuta Socha: Czy w każdej szkole jest pedagog? przy okazji możemy zapytać jak działają 
pedagodzy i psychologowie w szkołach.  
Przewodniczący komisji Mirosław Boroń: postaram się, zorganizować następną komisję tak, abyśmy 
mogli uzyskać informację w zakresie zadanych przez Państwa pytań.   
 
Komisja nie wniosła uwag do propozycji planu pracy komisji na 2024 r.  
Głosowano w sprawie: przyjęcia planu pracy na 2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (5) Mirosław Boroń, Bogusława Dudzic, Agnieszka Oleś, Danuta Socha,  
Jacek Wawro 
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NIEOBECNI (0)  
Komisja przyjęła plan pracy na 2024 r.  
 
Ad 4. Sprawy bieżące 

Członkowie komisji nie wnieśli żadnych spraw. 
 
 
Ad 5. Zamknięcie posiedzenia 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad i braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący komisji zamknął 
posiedzenie o godz. 16:30. 

  

                               Przewodniczący 
                                                               Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

       Mirosław Boroń 

 

Raport głosowań   - w związku z awarią systemu eSesja.pl komisja głosowała w tradycyjny sposób. 
                                                                                                                         

Przygotowała:  
Ewa Borowicz, Kancelaria Rady Miejskiej 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

Protokół został przyjęty przez komisję w dniu 3 września 2024 r. 


